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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 4. oktober 2012 stil-
let følgende spørgsmål nr. 7 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 
Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 7:
’’På baggrund af Politikens artikel den 3. oktober 2012 ”Sygehuse overser al-
koholproblemer”, hvoraf det fremgår, at en specialkonsulent i Sundhedsstyrel-
sen finder det ”i underkanten”, når nogle hospitaler kun stiller et enkelt 
spørgsmål om patienternes forbrug, og kalder det ”ærgeligt”, at sygehusene 
ikke fører statistik over de data, de finder, bedes ministeren oplyse om ministe-
ren så vil tage dette op med de forskellige regioner.”

Svar:

Jeg kan henvise til min besvarelse af spørgsmål 5 stillet af Folketingets Sund-
heds- og Forebyggelsesudvalg den 4. oktober 2012.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Andreas Boe Sjøholm
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